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Referat  

Onsdag den 27. maj 2020 
 

Mødetidspunkt:  kl. 18.30 – 19.30 på Teams 

Deltagere: Lonnie Christensen, Finn Hviid, Anton Rasmussen, Henrik Dalgaard, Martin Trærup, Peter 

Hvidgaard, Chris Christoffersen, Gitte Jensen, Lise Lundgaard Jensen, Claus B Sørensen og Lars Mølgaard 

Afbud: elever 

Dagsorden er udarbejdet af Lars Mølgaard/ Finn Hviid 

Mødet er tilrettelagt på Teams, og er rammesat til maksimalt at tage en time.  

1. Status og baggrund for genopluknings fase2 plan 

Orientering om og status. 

Nødundervisning 

Hygiejneregler 

PÅ skolen er der udarbejdet en drejebog 2 med opstartsplanen. Der laves en mellemuge inden planen 

udrulles. De ældste kommer i skole med et kompakt program og suppleres med hjemmeskole. Udfordringen 

er de mange nye mennesker i huset – og få dagsrytmerne til at fungere. 

Det er fortsat nødundervisning der sker. Dvs det er fortsat med fålærer og den kortere skoledag.  

Hygiejneforholdene er løsnet lidt, men er der er stadig faste rutiner for håndvask mv. Der bliver løsnet lidt 

på rengøring. 

 

2. Skoleårets planlægning 

Status personale 

Status fagfordeling 

Hvad venter der forude 

Fagfordelingen er nu tilendebragt og skemalæggerne er ved at gøre klar til skemalægning. Vi ender meget 

tæt på 0 – dvs der er 16,9 lektion der ikke er brugt på fagfaglige aktiviteter. Næste periode er 

skemalægningen i centrum – kan der laves et skema? Og vi har pt en ny præst på vej. 

 

3. Dimission 2020 

Hvad arbejdes der på 

Skolebestyrelsens deltagelse 

Claus er ved at planlægge dagen sammen med elever og forældre. Vi får en snæver ramme, men med dette 

som afsæt arbejdes der på en god dag for alle. Det sker den 25/6 – og afsættet er lokal program med 

afgangselever og evt skolen, et fælles bydækkende afgangsprogram for 9 årgang, afslutning (dimission) evt 

med forældre og en forældrearrangemenet. 

 

4. Skoleårets afslutning 

Kommende 0 årgang – status og usikkerheder om forældremøder 

Afslutning med afgangseleverne 

Sidste del af skoleåret – hvordan sender vi eleverne på ferie 

Udmelding af opstart august 2020 
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Vi kan ikke gøre som vi plejer med de nye skolestartere. Hvis vi ikke kan nå et forældremøde, så skriver vi 

breve og laver en børnevideo med info. 

Sidste skoledag er også i ny ramme. Vi afventer og ser hvad der kan gøres. Vi vil gerne om vi kan få sagt god 

sommer til hinanden. 

Skolestarten til august planlægges pt som vi plejer. Dvs at der er et almindeligt skoleskema og en normal 

opstart. Retningslinjerne hen mod ferien bestemmer og nødskolen stadigt eksisterer til august. 

 

 

5. Status på økonomi 2020 

Ekstra vedligeholdelse 

Vi følger nogenlunde det planlagte budget med et underskud på UV-delen. Der er mindre justeringer på 

både + og – siden. Usikkerheden er betalingen og størrelsen af coronaudgifterne. 

På vedligeholdelsessiden sættes nye døre i gang og en toiletrenovering. Vandrør skiftes på hele skolen og 

dette igangsættes asap. 

 

6. Andet? 

Drøftet hvorledes vi kan opsamle erfaringer fra denne coronatid.  

 

7. Evt 

 


